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Sēde sasaukta 2024. gada 14. novembrī plkst. 9 

Sēde atklāta 2024. gada 14. novembrī plkst. 09.01 

 

Sēdi vada komitejas priekšsēdētājs Guntis Kalniņš 

 

Sēdē piedalās 8 komitejas locekļi: 

komitejas priekšsēdētājs Guntis Kalniņš, deputāte Laine Baha, deputāts Vilnis Gailums 

(attālināti personisku iemeslu dēļ, nebalso), deputāts Arnolds Jātnieks, deputāte Solveiga 

Lineja, deputāte Ināra Pētersone, deputāte Līga Rimševica, deputāts Jānis Siugalis 

 

Sēdē nepiedalās: 

deputāts Mārtiņš Cimermanis – iemesls nav paziņots 

 

Sēdē piedalās: 

domes priekšsēdētājs Aivars Okmanis, domes priekšsēdētāja vietnieks Aivars Mačeks, 

pašvaldības izpilddirektors Ivars Romānovs, Juridiskās nodaļas vadītāja Evita Grigorjeva, 

Administratīvā departamenta vadītāja Līga Kausiniece, datorsistēmu un datortīklu 

administrators Mārtiņš Putāns, sabiedrisko attiecību speciāliste Anta Kļaveniece, Izglītības, 

kultūras, sporta un sabiedrības labklājības departamenta Jaunatnes nodaļas vadītāja Līga Briģe, 

Sporta un veselības nodaļas vadītājs Lauris Ziemiņš, Sporta un veselības nodaļas projektu 

vadītāja Santa Grīnberga, deputāts Juris Krievs 

 

Sēdi protokolē Administratīvās nodaļas domes sekretāre Ieva Skujeniece 

 

Komitejas sēdes norisi ieraksta audio formātā. 

 

Sēdes darba kārtība: 

1. Par nedzīvojamo telpu nodošanu bezatlīdzības lietošanā SIA "Zemgales mutes veselības 

centrs". 

2. Par Bauskas novada pašvaldības stipendijas piešķiršanu rezidentam. 

 

 

1.p. 

Par nedzīvojamo telpu nodošanu bezatlīdzības lietošanā SIA "Zemgales mutes veselības 

centrs". 

 

(L.Ziemiņš, E.Grigorjeva, G.Kalniņš, I.Pētersone) 

 

Ziņo: L.Ziemiņš. 
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 Pašvaldībā 2024. gada 19. septembrī saņemts Bauskas novada pašvaldības 

kapitālsabiedrības SIA “Zemgales mutes veselības centrs” (ZMVC) iesniegums, kurā izteikts 

lūgums nodot bezatlīdzības lietošanā Bauskas novada pašvaldības iestādēs “Bauskas Valsts 

ģimnāzija”, “Bauskas 2. vidusskola” un “Bauskas pilsētas pamatskola” izveidoto zobārstniecības 

kabinetu telpas, lai nodrošinātu valsts apmaksāto zobārstniecības pakalpojumus izglītojamiem no 

7 līdz 18 gadiem. Lai nodrošinātu atklātumu un brīvu konkurenci uz nedzīvojamo telpu nomu, 

Bauskas novada pašvaldības tīmekļvietnē tika izvietots paziņojums par pieteikšanos uz 

nekustamā īpašuma nomu. Paziņojumam kā vienīgais pretendents 15.10.2024. atsaucās ZMVC, 

apliecinot atbilstību pretendentiem izvirzītajām prasībām. No izglītības iestādēm par līdzšinējo 

sadarbību ar ZMVC saņemtas pozitīvas atsauksmes. Izglītības iestādes vēlas turpināt sadarbību. 

Sagatavots lēmuma projekts nodot Bauskas novada pašvaldības kapitālsabiedrībai SIA 

“Zemgales mutes veselības centrs” bezatlīdzības lietošanā uz laiku no 2025. gada 1. janvāra līdz 

2027. gada 31. decembrim minēto pašvaldības iestāžu telpas, lai nodrošinātu valsts apmaksāto 

zobārstniecības pakalpojumu izglītojamiem, un noteikt, ka lēmums stājas spēkā 2025. gada 1. 

janvārī. 

 E.Grigorjeva papildina, ka Pašvaldību likuma 4. panta pirmās daļas 6. punkts nosaka, ka 

pašvaldības pienākums ir gādāt par iedzīvotāju veselību, un ņemot vērā, ka bērniem tiek 

nodrošināta mutes higiēna un veselība, telpas ir nododamas bezatlīdzības lietošanā; izmaksas 

nesedz visus pakalpojumus, kapitālsabiedrība tās sedz no saviem ieņēmumiem; bija gadījums, 

kad pašvaldība sedza pakalpojumu izmaksas, bet privātie uzņēmēji pārmeta par šādu rīcību, 

tāpēc pēc pārrunām tika lemts, ka šīs izmaksas segs kapitālsabiedrība no saviem ieņēmumiem. 

Pakalpojums izglītības iestādē bērniem tiks nodrošināts dažas reizes nedēļā; iespējams 

pakalpojums šajās telpās tiks nodrošināts arī citu izglītības iestāžu izglītojamiem.  

 G.Kalniņš norāda, diez vai no citām izglītības iestādēm izglītojamiem nodrošinās šo 

pakalpojumu. E.Grigorjeva piebilst, ka kādreiz Bauskas 2. vidusskolā šis pakalpojums tika 

nodrošināts citu izglītības iestāžu izglītojamiem, pieļauj iespēju, ka šobrīd citu izglītības iestāžu 

izglītojamiem to sniedz ZMVC telpās, pakalpojumu kādreiz nodrošināja arī mobilais autobuss. 

G.Kalniņš norāda, ka mobilā autobusa pakalpojumu pārņēma cits novads. I.Pētersone papildina, 

ka tas bija SPKC nodrošināts pakalpojums Zemgales reģionā, kuru izmantoja ZMVC un Jelgavas 

novads; rudenī šo pakalpojumu no SPKC pārņēma Nacionālais veselības dienests.  

 I.Pētersone norāda uz atbilstību normatīviem dokumentiem – bezatlīdzībā nevar nodot 

ēkas, jo tā ir saimnieciskā darbība, ko šajā gadījumā veic kapitālsabiedrība; saprotams, ka 

pakalpojums nenosedz visas izmaksas, kas ir valsts līmeņa problēma, tomēr normatīvie akti 

nepieļauj nodot telpas bezatlīdzības lietošanā un norāda, ka maksa netiek prasīta arī par 

komunālajiem pakalpojumiem; ierosina juristiem izvērtēt sagatavoto lēmumu līdz Finanšu 

komitejai, lai tas nebūtu pretrunā normatīvajiem dokumentiem.  

 G.Kalniņš norāda izvērtēt 2.4. punktu, ka kapitālsabiedrība nemaksā komunālos 

maksājumus, kas saistīti ar nedzīvojamo telpu lietošanu, un rezumē līdz Finanšu komitejai 

izvērtēt I.Pētersones priekšlikumu par lēmuma atbilstību normatīvajiem aktiem. 

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Laine Baha, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Solveiga Lineja, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

 

izvērtēt lēmuma atbilstību normatīvajiem aktiem un 2.4. punktu, 

 

akceptēt ar labojumiem lēmuma projektu "Par nedzīvojamo telpu 
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nodošanu bezatlīdzības lietošanā SIA "Zemgales mutes veselības 

centrs"". 

 

 

2.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības stipendijas piešķiršanu rezidentam. 

 

(S.Grīnberga, G.Kalniņš) 

 

Ziņo: S.Grīnberga. 

 Sagatavots lēmuma projekts par Bauskas novada pašvaldības stipendijas piešķiršanu 

rezidentam. Bauskas novada dome 2018. gada 25. oktobrī pieņēma lēmumu par Bauskas novada 

pašvaldības stipendijas piešķiršanu rezidentei. 2020. gada 25. jūnijā Bauskas novada dome 

pieņēma lēmumu par stipendijas izmaksas pārtraukšanu rezidentei sakarā ar grūtniecības, 

dzemdību un bērna kopšanas atvaļinājumu. Rezidente šī gada novembrī iesniedza iesniegumu, 

kurā izteikts lūgums atsākt stipendijas izmaksu, sākot ar 2024. gada 1. novembri. Sagatavotais 

lēmuma projekts paredz piešķirt rezidentei Bauskas novada pašvaldības stipendiju valstī 

noteiktās minimālās mēneša darba algas apmērā ar 2024. gada 1. decembri no iestādei “Bauskas 

novada administrācija” budžeta programmā “Līdzfinansējums pašvaldības ārstniecības iestāžu 

darbības atbalstam” paredzētajiem budžeta līdzekļiem un kontroli par lēmuma izpildi uzdot 

Bauskas novada pašvaldības izpilddirektoram. Lūdz apstiprināt lēmuma projektu tā tālākai 

virzībai. 

 G.Kalniņš jautā, vai iesniegti arī dokumenti par studiju atjaunošanu no mācību iestādes. 

S.Grīnberga atbild, ka iesniegta RSU izziņa. G.Kalniņš turpina, vai iesniegti arī mācību izraksti. 

S.Grīnberga atbild, ka tos iesniegs nākamgad. 

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Laine Baha, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Solveiga Lineja, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldības stipendijas 

piešķiršanu rezidentam". 

 

 

 

Sēdi beidz 2024. gada 14. novembrī plkst. 09.14. 

 

 

 

Komitejas priekšsēdētājs     Guntis Kalniņš 

 

 

     

Sēdes protokolētāja      Ieva Skujeniece 


